
General Circular  

QAFCO System Development  

  تـعـمـيـم عـــام   

  تـحـديـث أنـظـمـة قـافـكـو 

  
Dear All,  

  

In our ongoing efforts to streamline and enhance our Supply Chain 

operations efficiency, QAFCO will have a transition to SAP Ariba 

effective from 1st of January 2024.  

SAP Ariba will become our sole e-procurement platform, and registration 

to SAP business network will be a Mandatory requirement for all our 

Commencing January 1st, 2024. This represents a significant change in 

QAFCO's daily operations and communication with the market, and we 

appreciate your flexibility and cooperation in this transition.  

 

  أعزائنا الجميع،   

  

في اطار جهودنا المستمرة في شركة قافكو لتحسين خدماتنا وتسهيل عمليات سلسلة 

وكفاءتنا  الإمداد عملياتنا  ولتعزيز  الالكترونية  الحوكمة  انظمة  تطوير  خلال  من 

  1 من تاريخ    SAP Aribaسوف يتم نقل انظمتنا الى  التشغيلية ، يرجى العلم بأنه  

 . 2024يناير 

نافذتنا الوحيدة لجميع خدمات المشتريات في قافكو ،  SAP Ariba سيصبح نظام

ً  متطلباً  SAP Business Networkوسيكون التسجيل في نظام  للجميع  الزاميا

.نحن نتفهم أن هذا تغيير كبير ونقدر تعاونكم   2024 اعتبارًا من الأول من يناير

  في هذا الانتقال.

 
To ensure a smooth transition and minimize any potential 

inconvenience or delays, we are planning to conduct a training session 

dedicated to guiding our vendors through the registration process, 

and invoice submission on SAP business network platform. We 

strongly encourage you to participate in this session to familiarize 

yourself with the new system and ensure that your business with our 

company continues without disruption. Further details on the time and 

format of this training session are as per below table.   

  

Date  Time  Link  

3th December  10:00 AM -11:30 AM  Click Here to Register  
4th December  11:00 AM -12:30 PM  Click Here to Register  
5th December  4:00 PM -5:30 PM  Click Here to Register  

 

Thank you in advance for your cooperation during this transition 

period. For any additional details on SAP Business Network, please 

refer to the attachment.  

  

Should you have any queries or concerns, please feel free to reach out 

to VM@QAFCO.COM.QA.  

Best Regards,  

QAFCO Supplier Enablement team    

لضمان انتقال سلس ومنهجي نحو التطوير المرجو، سوف نعمل على إجراء    

جلسة تدريب مخصصة لتوجيه موردينا خلال عملية التسجيل و إرسال الفواتير 

وعليه يرجى من الجميع المشاركة في  SAP business Networkفي نظام 

نا بدون هذه الجلسة للتعرف على النظام الجديد وضمان استمرار عملكم مع شركت

انقطاع او تاخير، كما يرجى الاطلاع على الجدول أدناه للمعرفة المزيد حول  

  اوقات الجلسة التدريبية.

    

 

  رابط التسجيل  الوقت   التاريخ

  انقر هنا  AM -11:30 AM 10:00  ديسمبر 3
  انقر هنا  AM -12:30 PM 11:00  ديسمبر 4
  انقر هنا  PM -5:30 PM 4:00  ديسمبر 5

وعليه، نتقدم بالشكر للجميع على تعاونكم ونتطلع إلى دعمكم المستمر في  

ركة لتطوير انظمتنا وتحديثها بما يتماشى مع الهيئات والقطاعات  مساعي الش 

 SAPالمختلفة في الدولة. يرجى الرجوع إلى المرفقات لتعلم المزيد عن 

Business Network .  

  

 VM@QAFCO.COM.QAللاستفسارات، يرجى التواصل معنا على 

 ،مع أطيب التحيات

 فريق تمكين الموردين في قطر للأسمدة 
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